
 של אריאלה הדרשה   –פרשת נשא 

 במדבר.  שלמה את פרשת נשא אחרי שבני ישראל צועדים שנה  ו קוראיםחנאנ

  ?מה עברו בני ישראל באותה שנה

 ם. לאנשים חופשיים שצועדים לעבר ארץ שהובטחה להעבדים   מדוכא של הם הפכו מעם

הם עדיין במדבר ובטח חם להם מאוד בשעות היום וקר בלילה,  ייתכן שכרגע זה לא מאוד מורגש, כי 

 חת כפייה.  אבל לפחות הם חיים בחופשיות ולא ת

שמים ו"ראו את הקולות" של אלוהים. איך אפשר  בשנה הזו, בני ישראל גם זכו לקבל את התורה מ

 נס. רק בזמנים שהם ככל הנראה זה דבר שמרגיש אפשרי  קולות?לראות 

יינת שאני רואה את הקולות בכל מיני י מדמלפעמים כשאני שומעת מוסיקה שאני מאוד אוהבת, אנ

 צבעים ונצנצים.  

וג שרק הכהנים יכולים לומר  ים לקבל את ברכת הכהנים. בעבר היה נהשא" בני ישראל זוכבפרשת "נ  

 א מתאימה לכל מי שרוצה לברך את בניו ובנותיו.  אותה. אני מאמינה שהי

 וזוהי ברכת הכהנים: .

 נהיה שמורים ומוגנים, ולא יחסר לנו דבר.  שתמיד  – יְבָרֶכְךָ ה' וְיִשְמְרֶךָ
 , נאיר פנים והעולם יאיר לנו בחזרה. נישא חן בעיני אחריםשתמיד  –  יָאֵר ה' פָנָיו אֵלֶיךָ וִיחֻנֶךָ 

יברא עבורנו שלום פנימי  נהיה במחשבה של אלוהים והוא תמיד  – יִשָא ה' פָנָיו אֵלֶיךָ וְיָשֵם לְךָ שָלוֹם

 שלום בעולם.  ו

 די לילה.  ייחלת ומתפללת לשלום מדי יום ומבעיני הברכה השלישית הכי חשובה, בייחוד בשנה זו, ואני מ

ם וכולן, וכל הורה )אמא או אבא( יכולים להניח יד על  אני אוהבת את ברכת הכהנים כי היא פונה לכול

 הילדים ולברך אותם. זו ברכה מאוד משפחתית. 

שנים במצריים, ולנו שנוכל באמת  39נעימה לעוד לסיכום אני רוצה לאחל לבני ישראל המשך הליכה 

 במהרה בימינו.  לחגוג את השלום 

 תודה רבה! 


